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قدوس-استقلال، شاید وقتی دیگر
ســـامان قدوس لژیونر تیم ملی فوتبال کشـــورمان 
به پیشنهاد اســـتقلال پاسخ منفی داد. هافبک تیم 
ملی کـــه در طول ۴ فصل، ۱۰۸ بازی بـــرای برنتفورد 
انجـــام داده و ۶ گل به ثمر رســـانده اســـت، یکی از 
گزینه هـــای جـــواد نکونـــام برای پیوســـتن بـــه این 

بود. باشگاه 
از هلدینـــگ  درحالی کـــه ســـرمربی آبی پوشـــان 
خلیج فـــارس خواســـته بود تـــا هرطور شـــده این 
هافبـــک 30 ســـاله را بـــه اســـتقلال بکشـــانند، اما 
قدوس با پاســـخ منفـــی خود پرونـــده حضورش در 
اســـتقلال را بســـت. گویا او قصد ندارد در لیگ برتر 
ایران بازی کند و هنوز خواهـــان ادامه فوتبال خود 
در اروپا اســـت و بـــه احتمال زیاد حتی بـــا دریافت 
نیمـــی از مبلـــغ پیشـــنهادی باشـــگاه های ایـــران، 

خواهـــان حضور در تیم مالمو ســـوئد اســـت.
 

ع وقت پرداخت بدهی دراسر
بعـــد از واگـــذاری باشـــگاه اســـتقلال بـــه هلدینگ 
ایـــن باشـــگاه  خلیـــج فـــارس، مشـــکلات مالـــی 
همچنان پابرجاســـت. درحالی کـــه انتظار می رفت 
با خصوصی ســـازی آبی ها مشـــکلات مالی باشـــگاه 
تاحدی حل شـــود اما گویـــا این مســـائل همچنان 
گریبانگیر اســـتقلال اســـت. آخرین بار علی خطیر 
15 درصـــد از مطالبات بازیکنـــان را پرداخت کرد اما 
تـــا به امروز دیگر خبری از مســـائل مالـــی نبوده که 
همیـــن موضوع باعث ناراحتی بازیکنان اســـتقلال 
شـــده اســـت. حالا هلدینگ خلیج فـــارس در نظر 
دارد تـــا هرچه زودتـــر بدهی بازیکنـــان و کادرفنی را 
پرداخـــت کند تا انباشـــت مطالبات برطرف شـــود.

 

رضایت پیشکسوتان از نایب قهرمانی
این طـــور کـــه پیـــدا اســـت پیشکســـوتان آبـــی از 
عملکـــرد فصل گذشـــته رضایت دارند. شـــاگردان 
نکونـــام کـــه تا 3 هفتـــه مانده بـــه پایان لیـــگ برتر 
صدرنشـــین بودنـــد، بـــا تســـاوی مقابـــل نســـاجی 
صـــدر را از دســـت دادنـــد و در ادامـــه هـــم بـــا یک 
اختـــلاف امتیـــاز کمتـــر نســـبت بـــه پرســـپولیس 
بـــا 67 امتیـــاز نایب قهرمـــان شـــدند. درحالی کـــه 
هواداران اســـتقلال امید زیـــادی بـــه قهرمانی تیم 
محبوب شـــان داشـــتند اما ایـــن اتفـــاق در آخرین 

نیفتاد. لحظـــات 
 برخـــلاف پیش بینی ها امـــا هـــواداران و حتی اکثر 
پیشکســـوتان از عملکـــرد تیـــم رضایـــت دارنـــد و 
موافق مانـــدن نکونام هســـتند. علیرضـــا اکبرپور 
پیشکســـوت اســـتقلال و از جمله حامیـــان نکونام 
معتقد اســـت اســـتقلال بـــا اینکه فصل پرفشـــاری 
و  خـــوب  نتایجـــش  امـــا  سرگذاشـــته  پشـــت  را 
راضی کننـــده بوده اســـت و نکونام بایـــد فصل بعد 

هـــم روی نیمکـــت تیم بنشـــیند.
 

 بازگشت یامگا 
به شرط بازگشت بینایی

کوین یامـــگا تنهـــا بـــه شـــرط ســـلامت بینایـــی بـــه 
اســـتقلال برخواهد گشـــت.  درحالی کـــه این روزها 
صحبت هـــای زیـــادی پیرامون تمدید قـــرارداد یامگا 
به گوش می رســـد، مســـئولان اســـتقلال مشکلی از 
نظر فنـــی با او نداشـــته و تنها اعـــلام کرده اند که به 
شـــرط بهبود کامل چشـــمش با او تمدیـــد خواهند 
کرد. قبل از این پزشـــکان نســـبت بـــه جراحی های 
صـــورت گرفته روی چشـــم یامگا رضایت داشـــتند و 
بر ایـــن عقیـــده بودند که با گذشـــت زمـــان، بافت 
آســـیب دیده چشـــم ایـــن بازیکـــن ترمیـــم شـــده و 
می توانـــد بـــه میادیـــن فوتبـــال برگـــردد.  حـــالا بـــا 
تصویـــری کـــه دیـــروز یامـــگا بـــدون چشـــم بند و با 
عینک، در حین تمرین از خود منتشـــر کرده است، 
امیدها برای بهبود و بازگشـــت او بیشتر شده است.

عذرخواهی مهرداد محمدی
مهـــرداد محمـــدی دربـــاره اتفاقـــات اخیـــر ایـــن 
توضیحـــات را داده اســـت: »بعـــد از بازی بـــا پیکان 
واقعـــاً تحـــت فشـــار بـــودم. حـــق مـــا قهرمانـــی 
بـــود. اصـــلاً قصدی بـــرای مصاحبـــه نداشـــتم. اما 
خبرنـــگاران محترمـــی کـــه آنجـــا حضور داشـــتند، 
اصرار کردند و من هم از ســـر عصبانیت و به خاطر 
فشـــارهای روانـــی که روی مـــن وجود داشـــت، آن 
حرف هـــا را زدم که کاملاً اشـــتباه بود. ســـابقه من 
پاک پاک اســـت و همه می دانند که همیشه اخلاق 
و ادب را رعایـــت می کنـــم امـــا متأســـفانه اتفاقاتی 
کـــه آن شـــب رخ داد، باعث شـــد چنین واکنشـــی 
نشـــان دهم که اصلاً درســـت نبـــود و از این بابت، 
از فدراســـیون فوتبال، کمیته انضباطی و هواداران 
فوتبـــال عذرخواهـــی می کنـــم. در شـــخصیت من 
نیســـت که اینطـــور حرف بزنـــم. شـــما هیچ وقت 
از مـــن بدرفتـــاری چـــه در زمیـــن و چـــه در خارج 
از زمیـــن ندیده ایـــد. باز هـــم از همـــه عذرخواهی 
می کنـــم. امیدوارم همیشـــه عدالت رعایت شـــود 
و تلاش هـــای یـــک تیـــم اینگونـــه هـــدر نـــرود. ما 

مســـتحق قهرمانـــی بودیم.«
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دربـــاره اینکـــه در فهرســـت خروجـــی اســـتقلال چه 
بازیکنانـــی قـــرار دارنـــد، ســـؤالات متعددی پرســـیده 
می شـــود. جـــواد نکونـــام امـــا تاکنـــون بـــه صراحت 
دربـــاره اینکـــه چـــه بازیکنانـــی از تیمـــش خواهنـــد 
رفـــت، صحبتـــی بـــه میـــان نیاورده اســـت امـــا برخی 
نام هـــا مطرح اســـت کـــه در روزهـــای اخیـــر پیرامون 
آنهـــا مانور بســـیاری شـــده کـــه البتـــه نمی توانـــد دور 

از واقعیت باشـــد. اســـتقلال قطعـــاً بـــرای فصل بعد 
نیاز بـــه تغییـــرات دارد و باید بازیکنانـــی را به خدمت 
بگیرد کـــه عیار مطلوبی برای بازی دراین تیم داشـــته 
باشـــند. گرچه اســـتقلال باهمین بازیکنـــان عملکرد 
خوبی در فصل بیســـت و سوم داشـــت و با یک امتیاز 
اختلاف نســـبت به پرســـپولیس در جایـــگاه دوم قرار 
گرفت و حتی تـــا دقایق پایانی بازی خـــود با پیکان به 
واقـــع قهرمان بود و با گل آفســـایدی که پرســـپولیس 
وارد دروازه حریفـــش کرد قهرمان شـــد اما به هرحال 
مجموعـــه ای که فصـــل پیـــش در اســـتقلال فعالیت 
کردند توانســـتند نمـــره قبولـــی بگیرنـــد، هرچند که 

از نـــگاه کارشناســـی این تیـــم نیازمند برخـــی تحولات 
اســـت تا فصل آینـــده نمایـــش مطلوب تـــری را به جا 
بگـــذارد. در همین راســـتا بایـــد بازیکنان متوســـط از 
اســـتقلال کنار گذاشـــته شـــده و بازیکنان درجه یک 
بـــه خدمت گرفته شـــوند. در روزهای اخیـــر نام هایی 
همچون: محمدحســـین زواری، پیمان بابایی، جعفر 
ســـلمانی، امید حامدی فر، میـــلاد فخرالدینی، آرمان 
رمضانـــی و رضـــا میرزایی مطرح شـــده که در لیســـت 
خـــروج قـــرار دارنـــد. در عین حـــال نـــام رضاوند نیز 
مطرح اســـت و نکونام بـــه دنبال بازیکنانی اســـت که 
عیـــار بالاتری بـــرای طراحـــی حملات تیمش داشـــته 

باشـــند. بـــه این افـــراد می شـــود نام 
سیدحســـین حســـینی را هم افزود؛ 

دروازه بانـــی که روشـــن نیســـت فصل 
بعد در اســـتقلال باشـــد یا خیـــر. درباره 

حســـینی شـــایعات متعـــددی بـــه گوش 
می رســـد که باید دید در نهایت باشـــگاه 

اســـتقلال چـــه تصمیمی دربـــاره این 
دروازه بـــان خواهـــد گرفـــت و آیا با 

برخی دخالت ها مشـــکل شماره 
یـــک آبی ها حل خواهد شـــد 

! ؟ خیر یا 

پیش فصل لیـــگ بیســـت وچهارم احتمالاً جذاب تـــر از هر 
فصل دیگری دنبال خواهد شـــد. در هر صورت قرار اســـت 
برای اولین بار دو تیم اســـتقلال و پرسپولیس با هم در یک 
لیگ فراآســـیایی شـــرکت کرده و این موضـــوع می طلبد تا 
آنهـــا با تیمی بســـیار قدرتمند و منســـجم در ایـــن رقابت ها 

کنند. شرکت 
در همین راســـتا مذاکرات با بازیکنان بـــرای تمدید قرارداد 
شـــروع شـــده اســـت؛ درعین حـــال شـــنیده ها حکایت از 
پیشـــنهاد هر دو باشـــگاه بـــه پدیده های لیـــگ دارد. جایی 
که نام بازیکنانی مانند اســـلامی، لیموچـــی، آقایی پور و... 
دوباره برجســـته شـــده و بـــه نظـــر می رســـد نقل وانتقالات 
فصل بیســـت وچهارم بیشـــتر حول وحوش همین اســـامی 
قـــرار داشـــته باشـــد. همان طـــور کـــه قبـــلاً ذکر شـــد فعلاً 
هر دو باشـــگاه اســـتقلال و پرســـپولیس در اندیشه تمدید 
قرارداد با بازیکنان کارســـاز خود در فصل گذشـــته هســـتند 
امـــا به نظر می رســـد ایـــن مذاکـــرات خیلی هم بی دردســـر 

دنبـــال نمی شـــود! در این خصـــوص شـــنیده های خبرنگار 
ایران ورزشـــی حکایـــت از آن دارد، مدیران این دو باشـــگاه 
در مواجهـــه با بازیکنان تمدیدی خود بعضاً با پیشـــنهادات 
نجومـــی و چندبرابـــری از ســـوی آنهـــا مواجه شـــده اند که 
باعث شـــده اســـت تا گوششـــان حســـابی ســـوت بکشد. 
یکـــی از همیـــن مدیـــران کـــه تمایلـــی نداشـــت نامش به 
صورت مســـتقیم برده شـــود با تأیید پیشنهاد نجومی برخی 
بازیکنـــان تمدیدی تیمش بـــه ایران ورزشـــی گفت: برخی 
بازیکنـــان تیم پیشـــنهاد 3 برابـــری را برای تمدیـــد قرارداد 
ارائه داده اند. این ارقامی که شـــنیده می شـــود اعجاب انگیز 
اســـت و نمی دانم روی چه حســـابی این عدد و رقم ها برای 
فصـــل جدید مطرح می شـــود! نکتـــه قابل توجـــه اینکه در 
باشگاهی مانند اســـتقلال از زمان حضور احمد سعادتمند 
پدیـــده چند برابر شـــدن یک شـــبه قراردادها باب شـــده و 
سپس با بورسی شدن ســـهام سرخابی ها در زمان مدیران 
عامـــل وقت این دو باشـــگاه ادامـــه پیدا کرد. ایـــن درحالی 
اســـت که حالا و بر اســـاس آن که هر دو باشگاه برای فصل 
جدید و با الزام کنفدراســـیون فوتبال آســـیا به نوعی تحت 
پوشـــش بخش خصوصی قـــرار گرفته اند؛ به نظر می رســـد 
این موضوع بیشـــتر از هر بحث دیگـــری این فضای ذهنی را 

بـــرای بازیکنان فوتبال ایران و بـــه خصوص بازیکنان همین 
تیم ها که قراردادشـــان با این دو باشـــگاه به پایان رســـیده، 
به وجود آورده اســـت که آنهـــا می توانند از فرصت خصوصی 
شدن استقلال و پرسپولیس بیشـــتر از هر زمان دیگری به 
سود جیب شان اســـتفاده کرده و احتمالاً با قابلیت های 50 

درصدی به دنبال ســـقف صددرصدی باشـــند!
البته اگـــر چنین فضای ذهنـــی هم برای فوتبالیســـت های 
امروزی وجود داشـــته باشـــد به طور حتـــم چنین توضیحی 
هـــم بـــرای آنهـــا لازم اســـت کـــه شـــرکت های خصولتی به 
هـــر انـــدازه ای هم کـــه درآمـــد و منابـــع مالـــی قدرتمندی 
داشـــته باشـــند به طـــور حتـــم بـــرای هزینه کـــرد آنهـــا نیز 
هیـــچ گاه بی گـــدار بـــه آب نـــزده و هیچ وقت ســـرمایه های 
خـــود را بی جهـــت صـــرف نمی کننـــد. در واقـــع در چنین 
مجموعه هایـــی برخـــلاف حیاط خلوت هایـــی مانند بنگاه 
ســـرخابی ها )تـــا پیـــش از این( که مفســـده ایجـــاد کرده و 
باعث شـــده اســـت تا رقم هـــا بی جهـــت چندبرابر شـــود؛ 
شـــفافیت حـــرف اول و آخـــر را زده و بـــه نظـــر نمی رســـد با 
حضـــور مجموعه های نفتی و بانکی متمـــول، این امر باعث 
ریخت وپاش و پولپاشـــی آنهـــا در زمینه فوتبـــال و بویژه در 

فصـــل نقل وانتقالات شـــود.

ج می شوند معمولی ها و متوسط ها از لیست خار

 زلزله در ترکیب نکونام

سودجویی برخی بازیکنان از خصوصی شدن استقلال

سه برابر قرارداد فصل قبل را به من بدهید

گزارش یک

 این تیم  این تیم 
نیازمند نیازمند 

برخی تحولات برخی تحولات 
است تا فصل است تا فصل 
آینده نمایش آینده نمایش 

مطلوب تری را به مطلوب تری را به 
جا بگذارد. باید جا بگذارد. باید 

بازیکنان متوسط بازیکنان متوسط 
از استقلال کنار از استقلال کنار 
گذاشته شده و گذاشته شده و 
بازیکنان درجه بازیکنان درجه 
یک به خدمت یک به خدمت 

گرفته شوندگرفته شوند

هاشمی نسب، نوازی یا رحمتی

دستیاران نکونام در معرض جدایی
جدایی قریب الوقوع خرید نیم فصل

فخرالدینی نیامده می رود
آخریـــن  ز  ا یکـــی  فخرالدینـــی  میـــلاد 
خریدهـــای اســـتقلال در نیم فصـــل دوم 
بود کـــه پس از هفت ونیـــم فصل دوری از 

اســـتقلال بـــه ایـــن تیم بازگشـــت.
مصدومیـــت شـــدید کوین یامـــگا و دوری 
اســـتقلال  ترکیـــب  از  او  طولانی مـــدت 
باعـــث شـــد تـــا در نیـــم فصـــل مدیـــران 
باشـــگاه به دنبال انتخـــاب بازیکنی بروند 
کـــه بتواند بـــه صالـــح حردانـــی در ادامه 
فصـــل کمـــک کنـــد و بـــه همیـــن منظور 
دســـت روی میلاد فخرالدینی گذاشـــتند 
کـــه قیمت بالایـــی نداشـــت و پیش تر در 
لیگ هـــای چهاردهـــم و پانزدهـــم بـــرای 
اســـتقلال بـــازی کرده بـــود. آبی هـــا برای 
این موضوع دست روی میلاد فخرالدینی 
گذاشتند. او به عنوان کاپیتان آلومینیوم 
اراک از ایـــن تیـــم جدا شـــد تـــا بتواند به 
تیـــم اســـبقش بازگردد امـــا با ایـــن حال 
فخرالدینی نتوانســـت خیلـــی در ترکیب 

استقلال حضور داشـــته باشد و تنها 295 
دقیقـــه در مجمـــوع نیم فصـــل دوم برای 

این تیـــم به میـــدان رفت. 
بـــر  پایـــان فصـــل شـــایعاتی مبنـــی  بـــا   
جدایـــی ایـــن بازیکـــن از اســـتقلال بـــه 
گوش می رســـید و حالا پیگیری ها نشـــان 

می دهد کـــه این بازیکن با وجـــود قرارداد 
یک ونیم ساله با اســـتقلال، به نزدیکانش 
اعلام کـــرده هنـــوز ماندنـــش در این تیم 
تعیین تکلیـــف  بـــرای  و  نشـــده  قطعـــی 
مشـــغول مذاکـــره با مســـئولان ایـــن تیم 

. ست ا

تکلیف جواد نکونام برای ادامه مربیگری 
در استقلال به زودی مشخص خواهد 
مدعی  مربی  این  به  نزدیکان  و  شد 
ه  ا ر سد  مشکلی  هیچ  که  ند  ه ا شد
سرمربی استقلال نیست و او فصل بعد 
را در دست  آبی ها  هم سکان هدایت 
خواهد داشت. با این حال اگر حضور 
در  تغییرات  بدانیم،  قطعی  را  نکونام 
کادر فنی استقلال به نظر اجتناب ناپذیر 
به  که  توصیه هایی  براساس  و  می آید 
سرمربی استقلال شده یکی، دو نفر از 
اعضای کادر فنی از این تیم جدا خواهند 
شد. در همین راستا طی روزهای گذشته 
ح شده و گفته می شود  نام هایی مطر
مربیانی همچون هاشمی نسب یا محمد 
نوازی گزینه جدایی از استقلال هستند. 
اینکه خود نکونام نیز با این طرح موافق 
باشد یا خیر، هنوز روشن نشده است 
اما به زودی سرمربی استقلال باید در 

راستای تقویت تیم تصمیم گیری کند. 
شاید سرمربی استقلال به این نتیجه 
برسد که با همین کادر ادامه دهد و شاید 
از اعضای  نفر  نهایت یکی، دو  هم در 
کنونی را جدا کند. این طور که پیدا است 
در حال حاضر تنها حضور رجبی و سسما 

در کادر فنی آینده در کنار نکونام قطعی 
به نظر می رسد اما درباره دیگر اعضای 
کادر فنی ابهاماتی وجود دارد که قطعاً 
در نشستی که سرمربی استقلال باید با 
مسئولان این باشگاه برگزار کند، تکلیف 

روشن خواهد شد.

از درگیری هـــای  یـــک فصـــل سرشـــار 
مدیریتـــی که ســـهم مهمـــی در قهرمان 
نشـــدن اســـتقلال در لیگ بیست و سوم 
فوتبال کشـــور داشـــت، ظاهراً آبی های 
متنبـــه  کفایـــت  حـــد  بـــه  را  پایتخـــت 
نکـــرده و ادامـــه ایـــن فرآینـــد را بـــه ایام 
بیســـت و چهارم  لیـــگ  »پیش فصـــل« 
نیز بســـط داده اســـت. درگیـــری کلامی 
یرعاملـــی  مد پرســـت  سر جمعه شـــب 
اســـتقلال )ســـمیعی( با یکـــی از اعضای 
پیشـــین هیأت مدیره )خانی( در جریان 
برنامـــه ای تلویزیونـــی یک بـــار دیگر این 
قضیـــه را ثابـــت کـــرد که جنـــس و بافت 
مدیران این باشـــگاه یکســـان نیســـت و 
آنها بـــرای اینکه ناکام شـــوند و جام های 
قهرمانی را از دســـت بدهنـــد، لزوماً نیاز 
به یک یـــا چند دشـــمن بیرونـــی ندارند 

و افـــراد حاضـــر در رأس هـــرم آبی هـــا 
بـــرای سســـت تر شـــدن هرچـــه بیشـــتر 
ریشـــه های ایـــن باشـــگاه از هـــر جهـــت 
گذشـــته نزدیک  در  می کنـــد.  کفایـــت 
آجورلــــــو،  چشـــم وهم چشمی هــــــای 
شـــد  ســـبب  کریمـــی  و  فتـــح الله زاده 
اســـتقلال از ریـــل قهرمانـــی در هـــر دو 
ج شـــود  جـــام »لیـــگ« و »حذفـــی« خار
کـــه ایـــن در لیـــگ بیســـت و دوم اتفاق 
افتـــاد. در لیـــگ بیست و ســـوم نیـــز که 
همیـــن هفته پیش پایـــان یافت، آن قدر 
علی خطیـــر مدیرعامل و جـــواد نکونام 
ســـرمربی تیـــم بـــا یکدیگـــر »کل - کل« 
کردنـــد که تمرکـــز لازم از کادر فنی گرفته 
شـــد و بازیکنـــان تیم نیز دچار اســـترس 
شـــدند و درحالی کـــه همه چیـــز فراهم 
بود تـــا آبی ها مثـــل لیگ بیســـت و یکم 
جـــام قهرمانی را در آغـــوش بگیرند، یک 
نتیجـــه مســـاوی بی وقـــت و پرضـــرر در 
زمین نســـاجی این جـــام را از آنها گرفت 
و بـــه دامـــان قرمزهای تهرانـــی انداخت 

کـــه بازی های آخر خـــود را پیاپـــی بردند 
و امتیازی از مشت شـــان بیـــرون نیفتاد. 
ادامـــه اختـــلاف ســـلیقه ها درون هیأت 
مدیره اســـتقلال و این شـــایعه که شاید 
جـــواد نکونـــام ماندنی نباشـــد، ســـبب 
شده اســـتقلال ســـنگ بنای اولیه برای 
لیـــگ بعـــدی را هم محکـــم نگـــذارد و با 
تردیـــد و تفرقـــه حرکـــت کند و بـــه  تبع 
آن مانند فصل گذشـــته نتوانـــد در ایام 
»پیش فصل« خریدهـــای مفید و مؤثری 
داشـــته باشـــد و بار خـــود را از هر جهت 
ببندد. طبع خـــاص نکونام هم که اصولاً 
آدم تمامیت خواهـــی اســـت و چنـــدان 
با مدیران باشـــگاه مؤانســـت ندارد و راه 
اختصاصـــی خـــودش را می رود، ســـبب 
شـــده نگاه هـــا به او بـــرای فصـــل بعدی 
و میـــزان صلاحیتش بـــرای رهبری فنی 
تیم با برخی تردیدها توأم شـــود. انتقال 
مالکیـــت اســـتقلال از وزارت ورزش بـــه 
یـــک هلدینـــگ ظاهـــراً متمـــول ســـبب 
شـــده دســـت های ایـــن باشـــگاه بـــرای 

هزینـــه کـــردن در راه ارتقـــای فنـــی تیم 
فوتبالـــش بازتـــر از گذشـــته و نگرانی ها 
در ظاهـــر کمتـــر از قبـــل شـــود، اتفاقات 
چنـــد روز اخیـــر و حـــرف و ســـخن های 
فـــراوان بعد از اتمام لیگ بیست و ســـوم 
و انداختـــن تقصیـــر قهرمـــان نشـــدن 
اســـتقلال به گـــردن هر کســـی بجز خود 
تیـــم و مربیـــان و مدیرانـــش خبـــر از آن 
می دهـــد کـــه اســـتقلال به رغـــم نیـــش 
شـــدیدی که بر اثـــر این بی سیاســـتی ها 
به بدنش فرو رفت، خیال متنبه شـــدن 
را نـــدارد و انـــگار می خواهـــد فصل بعد 
هـــم از همان ســـوراخ گزیده شـــود که در 
گذشـــته به کـــرات گزیده شـــده اســـت. 
این درحالی اســـت کـــه صبر هـــواداران 
باشـــگاه هـــم از ایـــن  همـــه کم توجهـــی 
مدیران و ســـتیزه جویی مربیان و لغزان 
بـــودن بازیکنان، به ســـر آمـــده و روال و 
رفتارهای تـــازه و بهتـــری را در این زمینه 
می طلبند. چیزی که در اســـتقلال شبیه 

بـــه یک کیمیا شـــده اســـت.

معرفی اعضای حقوقی آبی ها

تصمیم گیری درباره پسوند نام استقلال در آینده
روز گذشـــته مالکان باشگاه استقلال نشستی 
را برگزار کردنـــد. در این مجمع اعضای جدید 
حقوقـــی هیـــأت  مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال 

انتخاب شـــدند.
این مجمع با حضور ۸۵.۰۱ درصد ســـهامداران 
در محـــل ســـالن همایش هـــای ســـتاد گروه 
صنایع پتروشـــیمی خلیج فارس و به ریاســـت 
مرتضی رحیمیان ســـرای، مدیر امور مجامع و 

ســـهام این گروه برگـــزار شـــد. در این مجمع 
که محمدحســـن فامیلی نماینده پتروشیمی 
بندرامـــام به عنوان ناظـــر اول، هادی تقی زاده 
نماینده پتروشـــیمی پارس ناظر دوم و فرشید 
ســـمیعی، مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال هم 
به عنـــوان منشـــی جلســـه مجمـــع انتخـــاب 
شـــده بودنـــد، شـــرکت صنایـــع پتروشـــیمی 
خلیج فارس، شرکت پتروشـــیمی بندر امام، 

شـــرکت پتروشـــیمی بوعلی ســـینا، شـــرکت 
پتروشـــیمی پارس و شرکت پتروشیمی شهید 
تندگویـــان به عنـــوان اعضای حقوقـــی جدید 
این باشگاه با رأی ســـهامداران انتخاب شدند 
و نماینـــدگان ســـهامداران جدید تـــا دو هفته 
آینده اعلام خواهند شـــد. در این جلســـه و در 
پاســـخ به ســـؤال یکی از اعضای مجمع درباره 
تغییر نام باشـــگاه اســـتقلال ایران، تأکید شد 

که قطعاً نام اســـتقلال برای این باشـــگاه باقی 
می مانـــد و دربـــاره پســـوند آن طـــی مراحلی و 
در مجمـــع فوق العاده تصمیم گیـــری خواهد 
شـــد. در ایـــن مجمع کـــه به صـــورت آنلاین از 
ســـامانه »دیمـــا« هـــم پخـــش می شـــد، هیوا 
ظفـــری نماینده شـــرکت فرابورس و یوســـف 
رضـــا ســـرافراز به عنـــوان نماینـــده ســـازمان 
حسابرسی در جلســـه مجمع حضور داشتند.

وصال روحانی
خبر نگار

باشگاهی که متنبه نمی شود
»پیش فصل« لیگ بعدی هم برای آبی ها پرتنش نشان می دهد
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